

## Handelsbetingelser

### Generelt

Alle priser gælder ab lager. Reklamationer vedr. fejllieferinger skal ske senest 8 dage efter modtagelsen. Køber bærer alene ansvaret for at modtagne varer kontrolleres inden videre bearbejdning. Der tages forbehold for trykfejl, moms/afgiftsændringer, modelændringer mv.

### Levering

Alle varer leveres ab lager Esbjerg. J.A.K. Workwear hæfter ikke for forsinkelser, der skyldes fragtfirma eller force majeure. Ved ordrer over DKK 2.500,- sendes franco. Ordre under DKK 2.500,- pålægges DKK 50,- pr. colli. Ved forsendelser til udlandet afregnes fragt efter gældende fragtpriisliste uanset ordrebeløb.

### Betalingsbetingelser

Alle kunder kreditvurderes. Betalingsbetingelse er 14 dg. netto. Ved fortsat udeladelse af betaling af forfalden gæld, ændres betalingsbetingelser til efterkrav/kontant uden yderligere varsel.

### Priser

Alle priser er ex. moms og i DKK eller Euro hvor angivet. Priser er gældende indtil ny prisliste udsendes.

### Returvarer

Returvarer modtages kun efter aftale og modtages kun ubrugt og i original emballage. Returvarer krediteres -20%. Fragtomkostninger krediteres ikke.

### Farvelighed

Visse farvenuancer er af tryktekniske årsager svære at gengive nøjagtigt i kataloget. Der tages forbehold for nuanceforskelle på indfarvet tøj pga. forskellige farvemethoder ved forskellige produktionsmetoder.

## Liefer- und Zahlungsbedingungen

### Allgemeines

Alle Preise gelten ab Lager. Reklamationen bezgl. Fehllieferungen sind bis spätestens 8 Tage nach Eingang der Waren mitzuteilen. Es obliegt dem Käufer allein, die erhaltenen Waren zu kontrollieren, bevor er diese weiter bearbeitet. Druckfehler, Änderungen von Steuern und Abgaben sowie Modelländerungen u. a. vorbehalten.

### Lieferung

Alle Waren werden ab Lager Esbjerg geliefert. J.A.K Workwear haftet nicht für Verspätungen, die durch den Frachtführer oder durch Force Majeure entstehen. Bei Sendungen ins Ausland werden - ungeachtet des Bestellwerts - die tatsächlichen Versandkosten berechnet.

### Zahlungsbedingungen

Für alle Kunden wird die Kreditwürdigkeit überprüft. Zahlungsbedingungen 14 Tage netto. Zahlt der Kunde nicht innerhalb dieser Frist, werden die Zahlungsbedingungen ohne Ankündigung geändert, so dass Nachnahme gegen Barzahlung gilt.

### Preise

Alle Preise verstehen sich zzgl. MwSt. und sind in DKK oder Euro angegeben. Die Preise gelten bis zum Inkrafttreten einer neuen Preisliste.

### Rücksendungen

Warenrücksendungen werden nur nach vorheriger Absprache im Neuzustand (unbenutzt) und in der Originalverpackung entgegengenommen. Zurückgesendete Waren werden mit -20% gutgeschrieben. Versandkosten werden nicht zurückerstattet.

### Farbentsprechung

Bestimmte farbliche Nuancen können im Katalog aus drucktechnischen Gründen vom Original abweichen. Farbabweichungen können bei eingefärbten Textilien aufgrund der verschiedenen Färbungs- und Produktionsmethoden auftreten und bleiben vorbehalten.

*You'll never work alone*

## Terms and conditions

### In general

All prices are ex works. Complaints concerning wrong delivery must be made no later than 8 days after receipt. The purchaser has the sole responsibility for checking received goods before further processing. Subject to misprints, changes in VAT/fees, changes in design, etc.

### Delivery

All goods are delivered from stock in Esbjerg. J.A.K. Workwear is not liable for delays caused by the freight company or force majeure. For shipments to foreign countries the delivery charge will be settled according to current freight price list no matter the amount of the order.

### Terms of payment

All customers are assessed. Payment are 14 days net. In case of failure to settle due debts, the terms of payment are changed to carriage forward/cash without further notice.

### Prices

All prices are excl. VAT and in DKK or Euros where stated. The prices apply until a new price list is sent out.

### Returned goods

Returned goods will only be accepted upon agreement, and unused and in the original packaging. Returned goods are credited -20%. Costs for freight are not credited.

### Likeness of Colour

Certain shades can be difficult to replicate exactly in the catalogue due to print technical causes. We are not responsible for differences of nuance on dyed clothes due to different Colouring methods in different production methods.